

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

#### 教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry 韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry 刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry 陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister 彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 <u>Sunday Worship</u>	主日學 <u>Sunday School</u>
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11.00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (**Zoom**) 帳號:846 1728 6280, 密碼:10200

#### 粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄姊 Seniors)

隔週二上午 10:00am Alternate Tue

迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午1:30pm Alternate Sun

以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri 以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)

週日下午 12:30pm Sun

以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

#### 英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri **國語團契 Mandarin Fellowship** 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

# 粤語主日崇拜

2025年5月18日上午11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後1:3-11

#### 【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 125:1-2〉	主席
讚美詩	〈萬福源頭〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

#### 【恭聆主道】

讀經	〈雅 2:14-26〉	主席
證道	〈信仰生活化〉	夏永康傳道
詩歌	〈主喜悅的事〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

### 【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	梁英卓	區以恆
講員	夏永康傳道	繆詠堂傳道
司琴	郭區以祺	郭區以祺
領詩	陳俊榮	敬拜小組
司事	梁金若蘅,梁俊密	劉笑華,譚敏舜
	譚歐陽婉君	梁陳瑞優
影音	陳家樂,譚志華	陳家樂,吳漢華
6月份主餐襄禮		

梁英卓, 譚歐陽婉君, 梁俊密

# 国语主日崇拜

2025 年 5 月 18 日上午 9:30 本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

#### 【口唱心和赞美上帝】

序乐

壶经

宣召	〈诗 149:1〉	主席
同心感恩	Ţ	主席
会众赞美		会众
祷告/主	祷文	刘春妍传道

安静默祷

主席

十 庄

### 【虚心受教敬拜上帝】

庆江	(51 2:12 11)	///13
信息宣讲	〈小心!乱花渐欲迷人眼〉	刘春妍传道
回应诗歌	〈活着为你〉	会众

〈约一 2·12-17〉

### 【关怀互爱见证上帝】

表础法生

<b>学</b>	工/市
祝福	刘春妍传道
三一颂	会众
安静默祷	会众
家事分享	刘春妍传道

### 【崇拜后】主日学,短祷会

崇拜事奉配搭		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	张绍亮	张光裕
讲员	刘春妍传道	刘春妍传道
领诗	何彤	许茉
招待	朱静贤	王爱琴
儿童	王爱琴, 吕丽凤	武玉金
灯光影音	张绍亮,王继明	蔡敏燕

5月23日,国语团契7:30P开始。

# EM Sunday Worship May 18, 2025 at 9:30 AM

Church Theme 2025

"MAKE EVERY EFFORT IN CHRIST" 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song:

Worship Team

Worship Through the Word:

### **Earing Credit with God**

1 Peter 2:18-25

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song:

Worship Team

Benediction:

Pastor Michael

# Next Week May 25th

Speaker: Steve McElroy

#### **Sermon Notes & Questions**

tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



#### Connect with Us

<u>tinyurl.com/rcmbc-em-connekt</u>
Stay informed about ministries/events, request prayer, and more.

# **ANNOUNCEMENTS**

- **1.** cM: We are having **Children Ministry Workers' Retreat** tomorrow at church. Please pray for us to have a good connection and be refreshed.
- **2.** Our **EM Worship Service** is always a bit rushed and needs just a bit more time, especially to include some other elements, perhaps one more song, and to have time for reflection. Therefore, we will do a 3-month trial run from June to August and start much much earlier, at **9:15 AM**.
- **3.** To share **Ministry Opportunities**, we're looking for someone who's good at designing and putting all infos in a website with a nice background, formatting, layout, etc. *Google Sites* seems to work well, but we're open for other suggestions. All the basic info is there, but we want to add more details and definitely make it helpful for all. So, take a look at the link (it's just a rough start): tinyurl.com/rcmbc-minop. **Who is able to help with this?** Talk to Pastor Michael or to Sam5 (our EM Team member who's overseeing the *Doulos* area).
- **4. Reminder:** reserve time to join the **EM Retreat** this Sept.5-7 in Chilliwack.
- **5.** May 20 (Tuesday) the **church office is closed** for one day (Victoria Day holiday make up).
- **6. Pastor Theresa** will take vacation from June 3rd to July 3rd.
- 7. The *Voice of Truth* will be published on our website in July We want to encourage you to contribute to this and submit your articles to Pastor Phebe Chan: <a href="mailto:phebechan@hotmail.com">phebechan@hotmail.com</a>. The deadline is June 29<sup>th</sup>.
- **8.** cM: AIA Sport Fundamentals Camp (August 11-15) & Science VBS (August 18-22) is open for **REGISTRATION!** Time: 9:00-3:00; Registration fee: \$180 @ week @ child; early bird \$160 before July 1, 2025. Register your children if they are entering Grade 1-6 in September and share the link with your family and friends. www.rcmbc.ca. Please also join us as volunteers and make an impact in childrens lives.

# 教會事工

- **1. 兒童事工同工退修會**於明天在教會舉行,請為他們禱告,能有一個美好團契共聚的退修日。
- 2. 粵語部將於 6 月 20 日到 7 月 25 日,逢週五早上 10-11 時在教會舉辦「幸福小組」,盼望會友誠邀 未信的親朋參加.若有查詢或報名,可與夏傳道聯 絡 (604-839-2866)。
- 3. 傳道部於本星期六日在本堂舉行**詩歌音樂分享會** 當晚於六時三十分開始有免費晚餐供應,分享會 則於七時三十分開始。參加晚餐者請向張建文弟 兄或致電教會 604-275-1893 報名或查詢,請弟兄 姊妹踴躍帶同親友參加。
- **4. 英語崇拜**於 6 月至 8 月(為期 3 個月)嘗試將崇拜時間改為**早上 9:15** 舉行, 敬請留意。
- **5.** 5月 20 日(星期二)**Victoria Day** 假期補假, 教會 辦公室**休息一天**。
- 6. 劉春妍傳道將於6月3日至7月3日休假。
- 7. **真理之聲網上版**將於 7 月出版, 我們鼓勵大家將個人見証, 感恩, 靈修/閱讀分享等投稿, 截稿日期是 6 月 29 日,稿件可以電郵到陳甦靈傳道: phebechan@hotmail.com。
- 8. 兒童事工:暑期 AIA 運動日營(8月11-15日)及科學 VBS 日營(8月18-22日)開始接受報名. 對象:今年九月升讀一至六年班的學生;日營時間:上午9:00 至下午3:00;報名費:兩個日營收費分別為\$180(包括午膳);7月1日前報名享有早鳥優惠價\$160.請登上 www.rcmbc.ca 報名.鼓勵大家加入我們的義工行列,與孩子一同在靈裏成長。
- 9. 今個星期四有讚美操,崇拜後請各位弟兄姊妹幫 忙把椅子叠起移去左右兩旁,並且將禮堂外面雜 誌架等物件搬回到禮堂或儲物室。

# 上週崇拜出席人數 Last Week's Worship Attendance

CM 粤語 69 人

cSS 兒童主日學 21 人

EM 英語 46 人

ScW 兒童崇拜 14 人

MM 國語 31 人(+ZOOM5 人)

McP 國語主日兒童節目 5 人 AWANA (5/9)37 人